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    Порядок денний п’ятнадцятої сесії Черкаської  обласної ради                        

VIII скликання:      

                                                                                                                                         

 1. Про дострокове припинення повноважень депутата Черкаської 

обласної ради VIII скликання ВЕЛЬБІВЦЯ О.І. 

Доповідають: 

Підгорний 

Анатолій Вікторович 

- голова Черкаської обласної ради 

Куклін 

 Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 

2. Звіт голови Черкаської обласної ради 

Доповідають: 

Підгорний 

Анатолій Вікторович 

- голова Черкаської обласної ради 

Куклін 

 Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 

3. Питання управління майном обласної комунальної власності 

1) Про призначення ГУБЕНКО І.Я. на посаду директора Черкаської 

медичної академії 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 
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2) Про призначення СКАЧКОВА А.О. на посаду директора 

комунального закладу «Обласна дитячо-юнацька спортивна школа для осіб з 

інвалідністю Черкаської обласної ради» 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

3) Про призначення ПОНОМАРЕНКА І.М. на посаду директора 

Смілянського дитячого будинку-інтернату 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

 

4) Про призначення ГОНЧАРЕНКО Н.В. на посаду директора 

Ротмістрівського будинку-інтернату для громадян похилого віку та інвалідів 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 
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5) Про призначення МАРТИНЕНКА І.М. на посаду директора 

Мокрокалигірського психоневрологічного інтернату 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

 

6) Про призначення СВИЩ Д.В. на посаду директора Чехівського 

психоневрологічного інтернату 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

 

7) Про призначення ЧЕРНЕНКО Г.Л. на посаду директора Жовтневого 

психоневрологічного інтернату 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 
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 8) Про списання майна комунальної власності 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

  

9) Про передачу майна 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

 10) Про внесення змін  до рішення обласної ради від 26.11.2021                    

№ 9-12/VIII «Про прийняття з державної власності цілісних майнових 

комплексів державних закладів професійної (професійно-технічної) освіти  

у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області» 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 
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11) Про внесення змін  до Положення про порядок передачі об’єктів 

права спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

12) Про внесення змін до Програми фінансової підтримки підприємства 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

на 2022-2024 роки 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

 13) Про зміну найменування КОМУНАЛЬНОГО НЕКОМЕРЦІЙНОГО 

ПІДПРИЄМСТВА «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР ГРОМАДСЬКОГО 

ЗДОРОВ'Я ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 
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14) Про надання дозволу комунальному некомерційному підприємству 

"Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської обласної ради" на 

будівництво для реалізації проєкту «Будівництво господарської будівлі 

кардіологічного центру по вул. Мечникова, 25 в м. Черкаси» 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

15) Про регуляторну діяльність Черкаської обласної ради у 2023 році 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

4. Про відзнаку Черкаської обласної ради «Доблесть Черкащини» 

Доповідають: 

Підгорний 

Анатолій Вікторович 

- голова Черкаської обласної ради 

Куклін 

 Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 

5. Про внесення змін до Програми сприяння виконанню повноважень 

Черкаської обласної ради на 2022-2026 роки 

Доповідають: 

Бреус 

Ольга Володимирівна 

 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

Куклін 

 Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 
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6. Про внесення змін до деяких рішень обласної ради з питань 

нагородження 

Доповідають: 

Бреус 

Ольга Володимирівна 

 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

Куклін 

 Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

7. Про програму територіальної оборони на 2023-2027 роки 

Доповідають: 

Озеран 

Сергій Анатолійович 

- начальник Управління цивільного захисту 

обласної державної адміністрації 

Куклін 

 Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

8. Про Комплексну програму функціонування та розвитку системи 

цивільного захисту області, створення регіонального матеріально-технічного 

резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час 

та особливий період на 2023-2027 роки 

Доповідають: 

Озеран 

Сергій Анатолійович 

- начальник Управління цивільного захисту 

обласної державної адміністрації 

  Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків надзвичайних 

ситуацій 

 

9. Про обласну цільову програму «Призовна дільниця» на                  

2023 - 2025 роки» 

Доповідають: 

Веретільник  

Олег Антонович 

 

- начальник Черкаського обласного 

територіального центру комплектування та 

соціальної підтримки  

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 
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10. Про Обласну програму забезпечення молоді житлом                           

на 2023-2027 роки 

Доповідають: 

Солодкий 

Іван Володимирович 

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту обласної державної адміністрації 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

11. Про внесення змін до рішення обласної ради від 20.04.2018               

№ 22-20/VII «Про програму надання шефської допомоги, фінансування 

заходів, спрямованих на підвищення рівня бойової готовності військових 

частин Збройних Сил України, Національної гвардії України та Державної 

прикордонної служби України на 2018 - 2022 роки» 

Доповідають: 

Озеран 

Сергій Анатолійович 

- начальник Управління цивільного захисту 

обласної державної адміністрації 

  Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків надзвичайних 

ситуацій 

 

12. Про внесення змін у додаток 4 до комплексної програми 

функціонування та розвитку системи цивільного захисту області, 

забезпечення мобілізаційної готовності та мобілізації, створення 

регіонального матеріально-технічного резерву щодо попередження і 

ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період               

на 2020-2022 роки 

Доповідають: 

Озеран 

Сергій Анатолійович 

- начальник Управління цивільного захисту 

обласної державної адміністрації 

  Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків надзвичайних 

ситуацій 
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13. Про внесення змін до рішення обласної ради від 04.06.2021                

№ 7-13/VIII «Про комплексну програму розвитку та функціонування 

української мови в усіх сферах суспільного життя Черкаської області на 

2021-2025 роки» 

Доповідають: 

Шабатін  

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини обласної державної 

адміністрації 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

14. Про внесення змін до обласної програми розвитку громадянського 

суспільства на 2022-2026 роки 

Доповідають: 

Шабатін  

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини обласної державної 

адміністрації 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

15. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22.11.2018               

№ 26-22/VII «Про програму розвитку інформаційного простору Черкаської 

області на 2019-2023 роки» 

Доповідають: 

Шабатін  

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини обласної державної 

адміністрації 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 
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16. Про внесення змін до рішення обласної ради від 14.12.2011             

№ 10-1/VI «Про обласну програму розвитку дошкільної освіти на період                

до 2022 року»  

Доповідають: 

Сімушіна 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління –

начальнику відділу дошкільної, загальної 

середньої, інклюзивної та позашкільної 

освіти Управління освіти і науки обласної 

державної адміністрації 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

17. Про внесення змін до складу комісії з проведення конкурсу на 

здобуття стипендії перспективним та провідним спортсменам області 

Доповідають: 

Солодкий 

Іван Володимирович 

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту обласної державної адміністрації 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

18. Про внесення змін до рішення обласної ради від 21.12.2021                   

№ 10-12/VIII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2022 рік» 

Доповідають: 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту 

фінансів обласної державної адміністрації 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 
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19. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області        

(с. Карашина Селищенської сільської ради Звенигородського району) 

Доповідають: 

  Старунов 

Сергій Олександрович 

 

- начальник управління екології та 

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації 

  Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

 

20. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області        

(с. Подільське Новодмитрівської сільської ради Золотоніського району) 

  Старунов 

Сергій Олександрович 

 

- начальник управління екології та 

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації 

  Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

 

21. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області 

(Звенигородський район) 

Доповідають: 

  Старунов 

Сергій Олександрович 

 

- начальник управління екології та 

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації 

  Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 
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22. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області 

(«Канівські гори») 

Доповідають: 

  Старунов 

Сергій Олександрович 

 

- начальник управління екології та 

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації 

  Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

 

23. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області 

(Золотоніський район) 

Доповідають: 

  Старунов 

Сергій Олександрович 

 

- начальник управління екології та 

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації 

  Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

  

24. Про погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу 

лісів у відповідність до Порядку поділу лісів на категорії та виділення 

особливо захисних лісових ділянок по комунальному лісогосподарському 

підприємству «ЧОРНОБАЙ-ЛІС» Черкаської області 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

  Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 
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25. Про план роботи Черкаської обласної ради на 2023 рік 

Доповідають: 

Бреус 

Ольга Володимирівна 

 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

Куклін 

 Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 

26. Про зняття з контролю деяких рішень обласної ради 

Доповідає: 

Горна 

Наталія Василівна 

 

- заступник керуючого справами виконавчого 

апарату Черкаської обласної ради 

 

 27. Про внесення змін до рішення обласної ради від 24.12.2020              

№ 4-9/VIII «Про умови оплати праці голови Черкаської обласної ради» 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

Куклін 

 Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 

28. Про обрання депутата Черкаської обласної ради VIII скликання 

ДОМАНСЬКОГО В.М. членом постійної комісії Черкаської обласної ради 

Доповідають: 

Підгорний 

Анатолій Вікторович 

- голова Черкаської обласної ради 

Куклін 

 Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 
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 29. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Верховної 

Ради України, Міністерства освіти і науки України щодо пожиттєвого 

позбавлення права педагогічних та науково-педагогічних працівників, які 

здійснювали колабораційну діяльність, працювати у закладах освіти та 

здійснювати освітню діяльність 

Доповідає: 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- депутат обласної ради 

 

 30. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до начальника 

Черкаської обласної військової адміністрації ТАБУРЦЯ І.І. щодо внесення 

Президентові України подання про присвоєння почесного звання 

«Заслужений працівник сільського господарства України» ЛАВРИКУ М.М. 

Доповідає: 

Вельбівець  

Олександр Іванович 

- депутат обласної ради 

 

31. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Президента 

України щодо нагородження державною відзнакою України «Орден княгині 

Ольги» III ступеня ЦИГАНОК О.А. 

Доповідає: 

Коваль 

Віталій Володимирович 

- керівник депутатської фракції ПОЛІТИЧНОЇ 

ПАРТІЇ «ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ» 

в Черкаській обласній раді 

 

 

Проведення реєстрації  депутатів обласної ради. 

Зареєстровано 46  депутатів. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. запропонував вшанувати хвилиною мовчання пам'ять 

полеглих у боях за Україну, мирних громадян, які загинули унаслідок 

збройної агресії російської федерації проти України.  

 

(Хвилина мовчання) 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що на пленарне засідання запрошені начальник 

Черкаської обласної військової адміністрації, заступники голови обласної 

державної адміністрації, керівники структурних підрозділів адміністрації, 

інших обласних організацій і установ. 
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Запросив начальника Черкаської обласної військової адміністрації 

ТАБУРЦЯ І.І. до вручення державної нагороди почесного звання  

«Заслужений працівник освіти України» Кукліну О.В., директору державного 

бізнес коледжу. 

(вручення нагороди) 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. привітав колег-депутатів із Днем місцевого 

самоврядування. Вручив Почесні грамоти Черкаської обласної ради 

депутатам обласної ради Бабенку В.І., Волгіній С.І., Вусику В.М.,      

Мкртчяну А.А., Радуцькому О.Р., Топчій І.В. 

 

(вручення нагород депутатам обласної ради) 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. зазначив, що відповідно до статті 15 Регламенту 

Черкаської обласної ради VIII скликання для оголошення заяв, звернень, 

запитів, запитань, повідомлень відводиться час до однієї години рівними 

частинами пропорційно кількості зареєстрованих в раді депутатських груп і 

фракцій. 

 

ВИСТУПИЛИ: Коваленко О.А., Коваль В.В., Гайович В.Ю., Радуцький О.Р., 

Вельбівець О.І.,  Данилевський В.В. 

 КОВАЛЕНКО О.А. виступив із зверненням до директора КП 

«Фармація» Ніколенко В.М. щодо вивчення питання оренди приміщення  

аптеки за адресою: смт Маньківка, вул. Леонтовича,75.  

КОВАЛЬ В.В. вніс пропозицію включити до порядку денного 

пленарного засідання звернення до Міністерства транспорту, Міністерства 

оборони України, Державної авіаційної служби. Зачитав текст звернення. 

ПІДГОРНИЙ А.В. наголосив, що неодноразово порушене питання 

депутатом обласної ради Ковалем В.В. розглядалося за участі керівництва 

області, проводилися консультації. 

ГАЙОВИЧ В.Ю. звернув увагу депутатів обласної ради, запрошених, 

що це питання не потребує публічного обговорення на сесії, це військові 

питання. 

РАДУЦЬКИЙ О.Р. виступив із зверненням до правоохоронних органів 

з проханням перевірити  факти позачергової сесії Черкаської міської ради, 

яка відбулася 04 листопада 2022 року, а саме щодо порушення Регламенту 

під час прийняття рішень по КП «Теплокомуненерго» та КП «Водоканал». 

ВЕЛЬБІВЕЦЬ О.І. виступив з приводу поданої своєї заяви щодо 

дострокового припинення повноважень депутата обласної ради                   

VIII скликання. Звернувся до головуючого з проханням зняти питання з 
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розгляду на цій сесії і виключити з порядку денного пленарного засідання 

цієї сесії.  

ПІДГОРНИЙ А.В. зазначив, що означене питання включено в порядок 

денний сесії та буде поставлена на голосування пропозиція ВЕЛЬБІВЦЯ О.І. 

про зняття його з  розгляду. 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ В.В. виступив щодо зняття з порядку денного 

питання № 32. 

ПІДГОРНИЙ А.В. запропонував проголосувати порядок денний за 

основу, а потім інші пропозиції щодо виключення питань, автори яких 

наполягають на їх виключенні. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. поставив на голосування порядок денний за основу. 

 

Голосування за порядок денний (за основу) 

«За»- 49, «Проти»- 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало»- 0. 

  

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 49 депутатів, рішення 

прийнято. 

 Повідомив, що 01 грудня у вечірньому відеозверненні Президент 

України Володимир Зеленський озвучив, що РНБО України доручила 

Кабінету Міністрів України запропонувати Верховній Раді заборонити 

діяльність Української Православної церкви Московського патріархату в 

Україні, а також ініціювала перевірку законності перебування УПЦ МП в 

Києві в Печерській Лаврі.  

Зазначив, що в цей нелегкий час необхідно залишатися згуртованими, 

в тому числі вірянами різних віросповідань та конфесій. Запропонував 

питання проєкту порядку денного під номером 33, 34 виключити, а також 

звернення, яке надійшло від депутата ради Гайовича В.Ю. з цього питання, 

не включати до порядку денного сесії.  

 

Голосування за пропозицію голови обласної ради ПІДГОРНОГО А.В. 

(питання №33, №34 виключити із  порядку денного сесії, а також звернення, 

яке надійшло від депутата обласної ради ГАЙОВИЧА  В.Ю. з цього питання, 

не включати в порядок денний сесії 

 «За»- 46, «Проти»- 2, «Утрималося» - 0, «Не голосувало»- 1. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 46 депутатів, рішення 

прийнято. 

 Зазначив, що є пропозиція і питання, внесене за авторством      

ГАЙОВИЧА В.Ю., по якому виступив ДАНИЛЕВСЬКИЙ В.В. 
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ГАЙОВИЧ В.Ю. вніс пропозицію щодо виключення з порядку денного 

питання № 32. 

ПІДГОРНИЙ А.В. поставив на голосування пропозицію депутата обласної 

ради ГАЙОВИЧА В.Ю. 

 

Голосування за пропозицію депутата обласної ради ГАЙОВИЧА В.Ю. щодо 

виключення питання з порядку денного за № 32. 

«За»- 48, «Проти»- 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало»- 1. 

(пропозиція прийнята) 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. зауважив, що такі питання повинні обговорюватися в 

комісіях та бути визначені законодавством, нормами, правилами, 

договорами. Зазначив, що не підтримує цю пропозицію.  

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І. погодився з думкою голови з приводу 

звернення Коваля В.В. Зазначив, що є чітка процедура вилучення майна на 

потреби Збройних Сил України, яка чітко регламентується нормативними 

документами. Зазначив, що є відповідні структури, які наділені такими 

повноваженнями, та інші механізми, політична чи потенційна згода цими 

документами не передбачається. Звернувся з проханням не підтримувати 

таке звернення. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. поставив на голосування пропозицію депутата обласної 

ради Коваля В.В. 

 

Голосування за пропозицію щодо включення в порядок денний звернення, 

озвученого депутатом обласної ради КОВАЛЕМ В.В. 

«За»- 12, «Проти»- 4, «Утрималося» - 12, «Не голосувало»- 21. 

(пропозиція не прийнята) 

 

 ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 12 депутатів, 

рішення не прийнято. 

 Зазначив, що надійшла пропозиція від Вельбівця О.І. про зняття з 

розгляду порядку денного питання «Про дострокове припинення 

повноважень депутата Черкаської обласної ради VIII скликання     

ВЕЛЬБІВЦЯ О.І.». 

Поставив на голосування пропозицію депутата обласної ради 

Вельбівця О.І.  

Вельбівець О.І. (з місця) доповнив реплікою: «цієї сесії». 
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Голосування за пропозицію депутата обласної ради ВЕЛЬБІВЦЯ О.І. про 

зняття з розгляду питання «Про дострокове припинення  

повноважень депутата Черкаської обласної ради  

VIII скликання ВЕЛЬБІВЦЯ О.І.» цієї сесії 

«За»- 23, «Проти»- 0, «Утрималося» - 13, «Не голосувало»- 13. 

(пропозиція не прийнята) 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив «За» - 23, рішення не прийнято. 

 Запропонував затвердити порядок денний в цілому. 

 

Голосування за порядок денний (в цілому) 

«За»- 46, «Проти»- 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало»- 3. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив «За»  проголосували 46, рішення прийнято. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Підгорного А.В. - Про дострокове припинення повноважень депутата 

Черкаської обласної ради VIII скликання ВЕЛЬБІВЦЯ О.І. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І., який заявив, що участі в голосуванні брати 

не буде, попросив це зафіксувати в протоколі. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що до обласної ради надійшла заява від 

депутата обласної ради VIII скликання Вельбівця О.І. про дострокове 

припинення ним повноважень депутата. Відповідно до поданої заяви 

підготовлено проєкт рішення. Проєкт розглядався постійною комісією з 

питань регламенту, місцевого самоврядування, забезпечення правопорядку та 

захисту прав людини. За результатами розгляду постійною комісією не 

набрав необхідної кількості голосів для підтримки. 

Поставив на голосування питання «Про дострокове припинення 

повноважень депутата Черкаської обласної ради VIII скликання    

ВЕЛЬБІВЦЯ О.І.». 

 

Голосування з питання «Про дострокове припинення повноважень депутата 

Черкаської обласної ради VIII скликання ВЕЛЬБІВЦЯ О.І.» (І голосування) 

«За»- 27, «Проти»- 3, «Утрималося» - 4, «Не голосувало»- 15. 

(рішення не прийнято) 
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ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 27, рішення не 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

(Хронологія прийняття рішення за стенограмою. 

Повернення до розгляду цього питання відображено в кінці протоколу) 

 

2. СЛУХАЛИ:  

 Підгорного А.В., який заявив, що брати участь в голосуванні не буде, 

у зв’язку з конфліктом інтересу. 

Звіт голови Черкаської обласної ради Підгорного А.В.  

 

 Головуючий – СУЩЕНКО Р.В. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І. 

 

Голосування 

«За» - 47, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

СУЩЕНКО Р.В. повідомив, що «За» проголосували – 47 депутатів, рішення 

ухвалено. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Звіт голови Черкаської обласної ради» 

прийнято, додається. 

 

Головуючий –ПІДГОРНИЙ А.В. 

 

ВИСТУПИЛИ: Коваленко О.А., керівник депутатської фракції 

«ЧЕРКАЩАНИ» звернувся до голови обласної ради Підгорного А.В. з 

проханням оголосити перерву. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. оголосив перерву. 

 

(Перерва) 

 

Проведення реєстрації  депутатів обласної ради. 

Зареєстровано 33  депутати. 
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Проведення повторної реєстрації  депутатів обласної ради. 

Зареєстровано 42  депутати. 

ПІДГОРНИЙ А.В. зазначив, що сесія повноважна. 

 Повідомив депутатів, що надійшла заява від депутата обласної ради 

Вельбівця О.І., зачитав заяву: «Прошу відтермінувати розгляд моєї заяви про 

дострокове припинення повноважень депутата ради VIII скликання.». 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І., Мушієк М.Г.,  Коваль В.В., Вельбівець О.І., 

Радуцький О.Р., Коваль В.В., Коваленко О.А., Воскобойнік О.А.  

(стенограма додається до протоколу) 

  

ПІДГОРНИЙ А.В. зауважив, що з цього питання вже є рішення та 

запропонував перейти до розгляду питань порядку денного сесії. 

 

3. Питання управління майном обласної комунальної власності 

 

3.1) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про призначення ГУБЕНКО І.Я. на посаду директора 

Черкаської медичної академії. 

 

Голосування 

«За» - 47, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 47 депутатів, 

рішення прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про призначення ГУБЕНКО І.Я. на посаду 

директора Черкаської медичної академії» прийнято, додається. 

 

3.2) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про призначення СКАЧКОВА А.О. на посаду 

директора комунального закладу «Обласна дитячо-юнацька спортивна школа 

для осіб з інвалідністю Черкаської обласної ради». 

 

Голосування  

«За» - 46, «Проти» - 0 , «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 46 депутатів, рішення 

прийнято. 
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ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про призначення СКАЧКОВА А.О. на 

посаду директора комунального закладу «Обласна дитячо-юнацька 

спортивна школа для осіб з інвалідністю Черкаської обласної ради» 

прийнято, додається. 

 

3.3) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про призначення ПОНОМАРЕНКА І.М. на посаду 

директора Смілянського дитячого будинку-інтернату. 

 

Голосування 

«За» - 38, «Проти» - 0 , «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 10. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 38 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про призначення ПОНОМАРЕНКА І.М. 

на посаду директора Смілянського дитячого будинку-інтернату» 

прийнято, додається. 

 

ВИСТУПИЛИ: представники Смілянського дитячого будинку-інтернату, 

Данилевський В.В., Пономаренко І.М., Мушієк М.Г. 

 

3.4) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про призначення ГОНЧАРЕНКО Н.В. на посаду 

директора Ротмістрівського будинку-інтернату для громадян похилого віку 

та інвалідів. 

 

Голосування  

«За» - 48, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 48 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про призначення ГОНЧАРЕНКО Н.В. на 

посаду директора Ротмістрівського будинку-інтернату для громадян 

похилого віку та інвалідів» прийнято, додається. 
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3.5) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про призначення МАРТИНЕНКА І.М. на посаду 

директора Мокрокалигірського психоневрологічного інтернату. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І. 

 

Голосування 

«За» - 36, «Проти» - 0, «Утрималося» - 6, «Не голосувало» - 7. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 36 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про призначення МАРТИНЕНКА І.М. на 

посаду директора Мокрокалигірського психоневрологічного інтернату» 

прийнято, додається. 

 

3.6) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про призначення СВИЩ Д.В. на посаду директора 

Чехівського психоневрологічного інтернату. 

 

Голосування 

«За» - 47, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 47 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про призначення СВИЩ Д.В. на посаду 

директора Чехівського психоневрологічного інтернату» прийнято, 

додається. 

 

3.7) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про призначення ЧЕРНЕНКО Г.Л. на посаду 

директора Жовтневого психоневрологічного інтернату. 

 

Голосування 

«За» - 45, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 4. 
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ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 45 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про призначення ЧЕРНЕНКО Г.Л. на 

посаду директора Жовтневого психоневрологічного інтернату» 

прийнято, додається. 

 

3.8) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про списання майна комунальної власності. 

 

Голосування 

«За» - 48, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 48 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про списання майна комунальної 

власності» прийнято, додається. 

 

3.9) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про передачу майна. 

 

Голосування 

«За» - 48, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 48 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про передачу майна» прийнято, додається. 

 

3.10) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін  до рішення обласної ради від 

26.11.2021 № 9-12/VIII «Про прийняття з державної власності цілісних 

майнових комплексів державних закладів професійної (професійно-

технічної) освіти у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області». 
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Голосування 

«За» - 49, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 49 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про внесення змін  до рішення обласної 

ради від 26.11.2021 № 9-12/VIII «Про прийняття з державної власності 

цілісних майнових комплексів державних закладів професійної 

(професійно-технічної) освіти у спільну власність територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області» прийнято, додається. 

 

3.11) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін  до Положення про порядок 

передачі об’єктів права спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області. 

 

Голосування 

«За» - 48, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 48 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про внесення змін  до Положення про 

порядок передачі об’єктів права спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області» прийнято, додається. 

 

3.12) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін до Програми фінансової 

підтримки підприємства спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області на 2022-2024 роки. 

 

Голосування 

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 46 депутатів, рішення 

прийнято. 
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ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми фінансової 

підтримки підприємства спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області на 2022-2024 роки» прийнято, додається. 

 

3.13) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про зміну найменування КОМУНАЛЬНОГО 

НЕКОМЕРЦІЙНОГО ПІДПРИЄМСТВА «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ 

ЦЕНТР ГРОМАДСЬКОГО ЗДОРОВ'Я ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

 

ВИСТУПИЛИ: Коваль В.В., Білоус І.В., Вельбівець О.І. 

 

Голосування 

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 46 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про зміну найменування 

КОМУНАЛЬНОГО НЕКОМЕРЦІЙНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

«ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР ГРОМАДСЬКОГО ЗДОРОВ'Я 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» прийнято, додається. 

 

3.14) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про надання дозволу комунальному некомерційному 

підприємству «Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської 

обласної ради» на будівництво для реалізації проєкту «Будівництво 

господарської будівлі кардіологічного центру по вул. Мечникова, 25 в           

м. Черкаси». 

Голосування 

«За» - 47, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 47 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про надання дозволу комунальному 

некомерційному підприємству «Черкаський обласний кардіологічний 

центр Черкаської обласної ради» на будівництво для реалізації проєкту 
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«Будівництво господарської будівлі кардіологічного центру по вул. 

Мечникова, 25 в м. Черкаси»» прийнято, додається. 

 

3.15) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про регуляторну діяльність Черкаської обласної ради 

у 2023 році. 

 

Голосування 

«За» - 47, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 47 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про регуляторну діяльність Черкаської 

обласної ради у 2023 році» прийнято, додається. 

 

4. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про відзнаку Черкаської обласної ради «Доблесть 

Черкащини». 

 

Голосування  

«За» - 48, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 0. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 48 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про відзнаку Черкаської обласної ради 

«Доблесть Черкащини» прийнято, додається. 

 

5. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін до Програми сприяння виконанню 

повноважень Черкаської обласної ради на 2022-2026 роки. 

 

Голосування  

«За» - 48, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 48 депутатів, рішення 

прийнято. 
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ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми сприяння 

виконанню повноважень Черкаської обласної ради на 2022-2026 роки» 

прийнято, додається. 

 

6. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін до деяких рішень обласної ради з 

питань нагородження. 

 

Голосування  

«За» - 49, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 49 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про внесення змін до деяких рішень 

обласної ради з питань нагородження» прийнято, додається. 

 

7. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про програму територіальної оборони на 2023-2027 

роки. 

 

Голосування  

«За» - 48, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 48 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про програму територіальної оборони на 

2023-2027 роки» прийнято, додається. 

 

8. СЛУХАЛИ:  

ПІДГОРНОГО А.В. - Про Комплексну програму функціонування та 

розвитку системи цивільного захисту області, створення регіонального 

матеріально-технічного резерву щодо попередження і ліквідації 

надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період на 2023-2027 роки. 
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ВИСТУПИЛИ: Коваль В.В., Озеран С.А. 

 

Голосування  

«За» - 48, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 48 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про Комплексну програму 

функціонування та розвитку системи цивільного захисту області, 

створення регіонального матеріально-технічного резерву щодо 

попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та 

особливий період на 2023-2027 роки» прийнято, додається. 

 

9. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про обласну цільову програму «Призовна дільниця» 

на 2023 - 2025 роки». 

 

Голосування  

«За» - 48, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 48 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про обласну цільову програму «Призовна 

дільниця» на 2023 - 2025 роки»» прийнято, додається. 

 

10. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про Обласну програму забезпечення молоді житлом 

на 2023-2027 роки. 

 

Голосування  

«За» - 49, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 49 депутатів, рішення 

прийнято. 
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ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про Обласну програму забезпечення 

молоді житлом на 2023-2027 роки» прийнято, додається. 

 

11. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про внесення змін до рішення обласної ради від 

20.04.2018 № 22-20/VII «Про програму надання шефської допомоги, 

фінансування заходів, спрямованих на підвищення рівня бойової готовності 

військових частин Збройних Сил України, Національної гвардії України та 

Державної прикордонної служби України на 2018 - 2022 роки». 

 

Голосування  

«За» - 49, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 49 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 20.04.2018               № 22-20/VII «Про програму надання шефської 

допомоги, фінансування заходів, спрямованих на підвищення рівня 

бойової готовності військових частин Збройних Сил України, 

Національної гвардії України та Державної прикордонної служби 

України на 2018 - 2022 роки» прийнято, додається. 

 

12. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін у додаток 4 до комплексної 

програми функціонування та розвитку системи цивільного захисту області, 

забезпечення мобілізаційної готовності та мобілізації, створення 

регіонального матеріально-технічного резерву щодо попередження і 

ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період               

на 2020-2022 роки. 

 

Голосування   

«За» - 49, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 49 депутатів, рішення 

прийнято. 
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ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін у додаток 4 до 

комплексної програми функціонування та розвитку системи цивільного 

захисту області, забезпечення мобілізаційної готовності та мобілізації, 

створення регіонального матеріально-технічного резерву щодо 

попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та 

особливий період на 2020-2022 роки» прийнято, додається. 

 

13. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про внесення змін до рішення обласної ради від 

04.06.2021 № 7-13/VIII «Про комплексну програму розвитку та 

функціонування української мови в усіх сферах суспільного життя 

Черкаської області на 2021-2025 роки». 

 

Голосування  

«За» - 47, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 47 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 04.06.2021 № 7-13/VIII «Про комплексну програму розвитку та 

функціонування української мови в усіх сферах суспільного життя 

Черкаської області на 2021-2025 роки» прийнято, додається. 

 

14. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про внесення змін до обласної програми розвитку 

громадянського суспільства на 2022-2026 роки. 

 

Голосування  

«За» - 47, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 47 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до обласної програми 

розвитку громадянського суспільства на 2022-2026 роки» прийнято, 

додається. 



32 

 

15. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про внесення змін до рішення обласної ради від 

22.11.2018 № 26-22/VII «Про програму розвитку інформаційного простору 

Черкаської області на 2019-2023 роки». 

 

Голосування  

«За» - 47, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 47 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 22.11.2018 № 26-22/VII «Про програму розвитку інформаційного 

простору Черкаської області на 2019-2023 роки» прийнято, додається. 

 

16. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про внесення змін до рішення обласної ради від 

14.12.2011 № 10-1/VI «Про обласну програму розвитку дошкільної освіти на 

період  до 2022 року». 

Голосування  

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 46 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 14.12.2011  № 10-1/VI «Про обласну програму розвитку 

дошкільної освіти на період до 2022 року» прийнято, додається. 

 

17. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про внесення змін до складу комісії з проведення 

конкурсу на здобуття стипендії перспективним та провідним спортсменам 

області. 

 

Голосування  

«За» - 44, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 5. 
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ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 44 депутати, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до складу комісії з 

проведення конкурсу на здобуття стипендії перспективним та провідним 

спортсменам області» прийнято, додається. 

 

18. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

21.12.2021 № 10-12/VIII «Про обласний бюджет Черкаської області на       

2022 рік». 

 

Голосування  

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 46 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 21.12.2021 № 10-12/VIII «Про обласний бюджет Черкаської 

області на 2022 рік» прийнято, додається. 

 

19. СЛУХАЛИ:  

Старунова С.А. – Про території та об'єкти природно-заповідного фонду 

області (с. Карашина Селищенської сільської ради Звенигородського 

району). 

 

ВИСТУПИЛИ: Радченко С.В. 

 

Голосування  

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 46 депутатів, рішення 

прийнято. 
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ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про території та об'єкти природно-

заповідного фонду області (с. Карашина Селищенської сільської ради 

Звенигородського району)» прийнято, додається. 

 

20. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про території та об'єкти природно-заповідного 

фонду області (с. Подільське Новодмитрівської сільської ради 

Золотоніського району). 

 

Голосування  

«За» - 41, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 8. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 41 депутат, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про території та об'єкти природно-

заповідного фонду області (с. Подільське Новодмитрівської сільської 

ради Золотоніського району)» прийнято, додається. 

 

21. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про території та об'єкти природно-заповідного 

фонду області (Звенигородський район). 

 

Голосування  

«За» - 42, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 7. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 42 депутати, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про території та об'єкти природно-

заповідного фонду області (Звенигородський район)» прийнято, 

додається. 

 

22. СЛУХАЛИ:  

Старунов С.А. – Про території та об'єкти природно-заповідного фонду 

області («Канівські гори»). 
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Голосування  

«За» - 44, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 5. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 44 депутати, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про території та об'єкти природно-

заповідного фонду області («Канівські гори»)» прийнято, додається. 

 

23. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про території та об'єкти природно-заповідного 

фонду області (Золотоніський район). 

 

Голосування  

«За» - 45, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 4. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 45 депутати, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про території та об'єкти природно-

заповідного фонду області (Золотоніський район)» прийнято, додається. 

 

ВИСТУПИЛИ: Погорілий В.Г., Циганок О.А., Старунов С.А.  

 

24. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про погодження клопотання щодо приведення 

існуючого поділу лісів у відповідність до Порядку поділу лісів на категорії та 

виділення особливо захисних лісових ділянок по комунальному 

лісогосподарському підприємству «ЧОРНОБАЙ-ЛІС» Черкаської області. 

 

Голосування  

«За» - 41, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 7. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 41 депутат, рішення 

прийнято. 
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ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про погодження клопотання щодо 

приведення існуючого поділу лісів у відповідність до Порядку поділу 

лісів на категорії та виділення особливо захисних лісових ділянок по 

комунальному лісогосподарському підприємству «ЧОРНОБАЙ-ЛІС» 

Черкаської області» прийнято, додається. 

 

25. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про план роботи Черкаської обласної ради                

на 2023 рік. 

 

Голосування  

«За» - 47, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 47 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про план роботи Черкаської обласної ради 

на 2023 рік» прийнято, додається. 

 

26. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про зняття з контролю деяких рішень обласної ради. 

 

Голосування  

«За» - 37, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 12. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 37 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про зняття з контролю деяких рішень 

обласної ради» прийнято, додається. 

 

27. СЛУХАЛИ:  

 Підгорного А.В. – Про внесення змін до рішення обласної ради від 

24.12.2020  № 4-9/VIII «Про умови оплати праці голови Черкаської обласної 

ради», який заявив, що з порушеного питання є наявність конфлікту 

інтересів, тому участі у даному питанні брати не буде.  
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Головуючий – СУЩЕНКО Р.В. 

Сущенко Р.В. поставив питання на голосування. 

 

Голосування  

«За» - 47, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 24.12.2020 № 4-9/VIII «Про умови оплати праці голови 

Черкаської обласної ради» прийнято, додається. 

 

Головуючий – ПІДГОРНИЙ А.В. 

 

28. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про обрання депутата Черкаської обласної ради VIII 

скликання ДОМАНСЬКОГО В.М. членом постійної комісії Черкаської 

обласної ради. 

Голосування  

«За» - 44, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 5. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 44 депутати, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про обрання депутата Черкаської обласної 

ради VIII скликання ДОМАНСЬКОГО В.М. членом постійної комісії 

Черкаської обласної ради» прийнято, додається. 

 

29. СЛУХАЛИ:  

 Підгорного А.В. – Про звернення депутатів Черкаської обласної ради 

до Верховної Ради України, Міністерства освіти і науки України щодо 

пожиттєвого позбавлення права педагогічних та науково-педагогічних 

працівників, які здійснювали колабораційну діяльність, працювати у 

закладах освіти та здійснювати освітню діяльність 

 

Голосування  

«За» - 49, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 49 депутатів, рішення 

прийнято. 
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ВИРІШИЛИ: 

 рішення обласної ради «Про звернення депутатів Черкаської 

обласної ради до Верховної Ради України, Міністерства освіти і науки 

України щодо пожиттєвого позбавлення права педагогічних та науково-

педагогічних працівників, які здійснювали колабораційну діяльність, 

працювати у закладах освіти та здійснювати освітню діяльність» 

прийнято, додається. 

 

30. СЛУХАЛИ:  

 Підгорного А.В. – Про звернення депутатів Черкаської обласної ради 

до начальника Черкаської обласної військової адміністрації ТАБУРЦЯ І.І. 

щодо внесення Президентові України подання про присвоєння почесного 

звання «Заслужений працівник сільського господарства України»     

ЛАВРИКУ М.М. 

 

Голосування  

«За» - 47, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 47 депутатів, рішення 

прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 рішення обласної ради «Про звернення депутатів Черкаської 

обласної ради до начальника Черкаської обласної військової 

адміністрації ТАБУРЦЯ І.І. щодо внесення Президентові України 

подання про присвоєння почесного звання «Заслужений працівник 

сільського господарства України» ЛАВРИКУ М.М.» прийнято, 

додається. 

 

31. СЛУХАЛИ:  

Коваля В.В. – Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Президента України щодо нагородження державною відзнакою України 

«Орден княгині Ольги» III ступеня ЦИГАНОК О.А. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І., Табурець І. 

 

Голосування  

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

 



39 

 

ВИРІШИЛИ: 

 рішення обласної ради «Про звернення депутатів Черкаської 

обласної ради до Президента України щодо нагородження державною 

відзнакою України «Орден княгині Ольги» III ступеня ЦИГАНОК О.А.» 

прийнято, додається. 

 

ВИСТУПИЛИ: Радуцький О.Р. (нерозбірливо чути) щодо заяви         

Вельбівця О.І. 

Підгорний А.В. повідомив, що була написана заява Вельбівцем О.І. 

Зачитав  заяву Вельбівця О.І.:  

 «Голові Черкаської обласної ради Підгорному А.В. депутата 

Черкаської обласної ради Вельбівця О.І.  

Відкликаю раніше подану мою заяву від 22.11.2022 року про 

складання мною депутатських повноважень. Прошу її на пленарному 

засіданні не розглядати.». Зазначив, що не все зрозуміло, тому що її 

розглядали, по ній прийнято рішення. Нової заяви не надходило, але є заява 

від Вельбівця О.І., яка була щойно зачитана. 

 

ВИСТУПИЛИ: Радуцький О.Р., Мушієк М.Г. 

 Радуцький О.Р. вніс пропозицію повернутися до голосування щодо 

питання першого порядку денного на сесії обласної ради. 

 Підгорний А.В. поставив на голосування пропозицію депутата обласної 

ради Радуцького О.Р. 

 

Голосування за пропозицію депутата обласної ради РАДУЦЬКОГО О.Р. про 

повернення до голосування з першого питання порядку денного сесії 

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 4, «Не голосувало» - 7. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 38, рішення прийнято. 

 Поставив на голосування питання «Про дострокове припинення 

повноважень депутата Черкаської обласної ради VIII скликання     

ВЕЛЬБІВЦЯ О.І.» 

 

Голосування з питання «Про дострокове припинення повноважень депутата 

Черкаської обласної ради VIII скликання ВЕЛЬБІВЦЯ О.І.» (ІІ голосування) 

«За» - 35, «Проти» - 1, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 12. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що «За» проголосували 35, рішення прийнято. 
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ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про дострокове припинення повноважень 

депутата Черкаської обласної ради VIII скликання                  

ВЕЛЬБІВЦЯ О.І.» прийнято, додається. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що питання, які вносилися на розгляд сесії 

розглянуті. Запитав, чи будуть зауваження щодо ведення сесії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І. подякував за прийняте рішення. Подякував 

депутатам, апарату, керівникам комунальних закладів за спільну роботу. 

  

ПІДГОРНИЙ А.В. подякував Вельбівцеві О.І. за роботу та  принципову 

позицію. Оголосив п’ятнадцяту сесію обласної ради восьмого скликання 

закритою. 

 

 

 

Голова                                                                               Анатолій ПІДГОРНИЙ  

 

 

  


